
                                          Z á p i s n i c a   č. 1/2021 

                        zo zasadnutia komisie športu, dňa 7. 4. 2021 

___________________________________________________________________ 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

Program:  1. Otvorenie 

2. Fond PRO Senica – schvaľovanie dotácií 

3. Záhorácky maratón 

4. Záver 

 

k bodu č. 1 

 

          Za dodržania podmienok prísnych hygienických opatrení sa uskutočnilo na MsÚ v Senici, 

v zasadačke MsZ  zasadnutie komisie športu. V úvode rokovania predseda Ivan Paveska privítal 

členov komisie športu a oboznámil ich s programom rokovania. 

 

K bodu č. 2 

 

     Nakoľko MsZ na svojom zasadnutí dňa 4. 5. 2020 bude rozhodovať o. i. aj o dotáciách 

z rozpočtu mesta, bolo potrebné stanovisko komisie športu k podpore projektov nad 3 000 eur 

a k podpore projektov do 3 000 eur. Komisii bolo odporučené pri posudzovaní žiadostí prihliadať na 

obsahovú stránku projektu a účelovosť potreby. 

 

Uznesenie č. 1/2021: 

Komisia športu odporúča podporiť finančnými prostriedkami z fondu PRO Senica projekty nad 3 000 

eur v nasledovnej výške: 

FK Senica, a.s. - Futbalový rok 20214 v meste Senica               80 000 €   

Tenisový klub Senica - Podpora rekreačného a závodného tenisu        6 000 € 

Hokejový klub 91 Senica - Doprava na majstrovské stretnutia HK 91 Senica  6 000 € 

FK Senica, a.s. - 100 rokov futbalu v meste Senica      6 000 € 

Plavecký klub Aqua Senica - Trénujeme v karanténnom centre pre vrcholový šport        0 € 

Športový klub Rytieri Bandy Senica - Detský program Bandúrik           0 €

  

Uznesenie č. 2/2021 

Komisia športu odporúča podporiť finančnými prostriedkami z fondu PRO Senica projekty do 3 000 

eur v nasledovnej výške – viď príloha č. 1 

 

 

K bodu č. 4 

 

Záhorácky maratón je súčasťou Moravsko-slovenského bežeckého pohára. Termín na tento rok je 

naplánovaný na 12. júna 2021. Pokiaľ opatrenia RÚVZ dovolia organizovať podujatia do 500 ľudí, 

komisia športu sa rozhodla 32. ročník ZM zorganizovať v spolupráci s mestom Šaštín-Stráže. 

Momentálne prebieha zisťovanie finančných ponúk na objednanie medailí, tričiek a pohárov pre 

víťazov. O dotáciu požiadalo mesto Senica VÚC TT vo výške 3 500 eur.  

 

K bodu č. 5 

 

  Predseda komisie poďakoval prítomným za ich účasť a zasadnutie komisie ukončil.   

 

 

  

Zapísala: Erika Mášiková                                                 Ivan Paveska 

             predseda komisie športu 


